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Referat AK møte nr. 4 2023-2024 
Agder og Rogaland skikrets – Alpinkomiteen 
Tid: Onsdag 15. november 2023 kl. 2030- 
Sted: Teams 
 
 
 
Følgende personer var tilstede: 
 
Thomas Liland-Vik   AK-leder 
Jarle Sørensen    Hovden Sportsklubb 
Arild Riise    Plogen Skiklubb 
Hans Petter Solberg   Skiforeningen i Stavanger 
Lasse Dørheim   Jæren Alpinklubb 
Henrik Magnus Munther   Arendal Slalomklubb (stedfordtreder) 
Tryggve Tobias Korneliussen  Sandnes IL (stedfordtreder) 
 
Helge Andersen   Kretstrener 
 
Meldt forfall: 
Ragnar Fosstveit   Sauda IL 
 
 
 
Saksliste: 
 
AK i Agder og Rogaland har pga. økte kostnader på Fonna samlinger og 
storsamlingen i Hintertux kommet i en økonomisk krevende situasjon, hvor 
det må gjøres tiltak. AK ble kalt inn til et formøte torsdag 9. november for 
informasjon om situasjonen og forslag til tiltak. 
 
Sak 1: Kretstrener informerte om bakgrunnen for situasjonen. 
 

• Kretstrener kunne informere om at Fonna 1 samlingen, som var en fartssamling, 
ble mye dyrere enn budsjettert pga. opparbeidelse av bølgefelt osv. i tillegg økt lane 
fee og økte kostnader til salt og mye salting. Da de konkrete kostnadene forelå ble 
kretstrener bedt om å fakturere disse økte kostnadene til klubbene. Kretstreners 
ønsket å ta disse kostnadene inn igjen gjennom de kommende samlingene for å 
holde kostnadene nede for løperne og forhåpentligvis skape mer aktivitet. Da 
kommende samlinger hadde mindre deltagelse en antatt + at Fonna stengte tidlig 
ble ikke disse kostnadene dekket inn igjen og samlingssesongen på Fonna endte 
med et underskudd. 

• Kretstrener informerte så videre om at Hintertuxsamlingen var regnet med feil 
Euro kurs og at innbydelses brev som ble sendt ut var med feil priser (feil 
dokument ble sendt ut) og derfor ikke tatt høyde for hverken Euro kurs eller 
prisstigningen som har vært. Disse feilene ble ikke oppdaget før vi returnerte fra 
Hintertux og regning fra hele oppholdet forelå. 



 

 

 

• Det ble stilt spørsmål til kretstrener som ble besvart i møtet 
 
Vedtak: Informasjon tas til etterretning 

 
 
Sak 2: 2 forslag til løsning lagt frem for AK i formøte 
 

• Forslag 1 

• Fonna samlingene etter faktureres med den økte kostnaden lagt inn pr. døgn pr. 
deltager. 
 

Vedtak: AK mener at den økte kosten både har mulighet, og skulle vært fakturert 
umiddelbart etter samlingene. Når dette ikke er blitt gjort ønsker AK at dette tapsføres 
på AK`s kappe. 

 

• Forslag 2 

• Hintertux samlingen etter faktureres 150 pr. døgn pr. deltager i kretsen og 300 pr. 
døgn for deltagere utenfor kretsen samt de som er etteranmeldt, for å ta inn noe av de 
tapte utgiftene.  
 
Vedtak: Forslag 2 vedtas 

 
 
Sak 3: Forslag til tiltak for å spare kostnader i kommende sesong 
 

• Ny kretstrener ansettes ikke før 1/5 2024 for å spare trenerutgifter i en periode 
med tilnærmet ingen kretsaktivitet. Dette fører til at medlemmene i AK må dele de 
organisatoriske oppgavene som må gjøres frem il ny kretstrener er på plass. 

• Kjøre landsfinaler i egen regi og uten kretstrener. Klær til utøvere som skal delta 
kuttes også. 

• Innkjøpe av utstyr kuttes i 2024 og eventuelt behov lånes av klubbene. 
 

Vedtak: Dette er kostnadskutt som støttes og må vurderes når årsresultatet foreligger 
og budsjett 2024 skal vedtas 

 
 
 
 
 



 

 

Sak 4: Forslag til økning av satser for budsjett kommende sesong 
 

• Treningsavgift er 150 pr. døgn pr deltager 
o Foreslås økt til 200 for medlemmer i kretsen pr. døgn 
o Foreslås økt til 350 for ikke medlemmer av kretsen 

• Fellesutgifter er 100 pr. døgn pr deltager 
o Foreslås økt til 200 for medlemmer i kretsen pr. døgn 
o Foreslås økt til 300 for ikke medlemmer av kretsen 

• Overnatting og mat Fonna er 320 pr. døgn pr deltager 
o Foreslås økt til 450 for medlemmer i kretsen pr. døgn 
o Foreslås økt til 550 for ikke medlemmer av kretsen 

 
 

Vedtak: AK var positive til forslag om økte satser og poengterte at disse må evalueres 
forløpende, slik at de er dekkende. 

 
Sak 9: Eventuelt 
 

o Det ble meldt inn at det må gjøre tiltak for å sikre at vi ikke går i slike feil 
igjen, ved at vi kjører bindende avtaler, da spesielt på storsamlingen. 

 
 
 
 
 
 
Neste AK møte ved budsjett godkjenning i desember 
 
 
 
 
 
 
Thomas Liland-Vik  (sign) 
AK-leder 


